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Hoi Henk, 

Weinig leden zullen mij waarschijnlijk niet kennen maar ik loop toch al vanaf 1972 mee in 

het harley wereldje.                                                                                                                             

Mijn liberator heb ik nog vanaf het eerste uur. 

                                 

 

           Zie hieronder enkele foto’s uit de oude doos. 

                              

 

Ik ben lid van Breda en enkele jaren van H-DC Nederland geweest en nu toch alweer enkele 

jaren lid van de Oldtimers.  
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Sinds een jaar of 10 - 15  heb ik er een Electra bij,  in het afgelopen jaar op 8 Maart (eerste 

ritje) ben ik door een automobilist van achteren geschept en heb daarbij mijn borstbeen 

gebroken daar heb ik nog steeds de na-wee-en van. 

                             

 

Ik ben er niet trots op maar schitterde altijd door afwezigheid.  

Ik rijd toch wel diversen weekenden per jaar, dus wie weet I See You. 

                                                   Een pechvrij 2016. 

 

Groet, Edo Posthumus.           

Breda. 


